

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Ds protokoll 11/2

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Beslutande möte 11-2-24.pdf

Storlek: 170513 byte

Hashvärde SHA256:

aadf7c94a70c8e0ba97d381dfbfe55be4c929d84a6740aff77f9f09a04029c6c

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

Jonas Alexander Andersen

Signerat med BankID 2024-03-17 11:16 Ref: a17dd6ed-e00f-40f9-b5e3-693ba6249597

EDWIN LAGER

Signerat med BankID 2024-03-17 11:15 Ref: 20a5f0cf-759f-4bc8-af43-79ddb7c1b8be

Alma Viola Swärdh

Signerat med BankID 2024-03-17 11:12 Ref: bfe96150-acf2-4891-872c-3922189683eb



# SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT

## SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN

**Sammanträdesdatum:** 2024-02-11 kl. 18.10- 20.35

**Plats:** Digitalt

Sida: 1/5

### Ledamöter

Närvarande	Anmärkning	Ej närvarande	Anmärkning
Alma Swärdh	Ordf.	Victor Samuelsson	
Jonas Andersen	Sekr.	Alice Karjalainen	
Edwin Lager	Just.	Erik Petersson	
Cajsa Hedström			

### Övriga deltagare:

Namn	Funktion	Paragrafer



Sammanträdesdatum: 2024-02-11 kl. 18.10- 20.35

Plats: Digitalt

Sida: 2/5

## ÖPPNANDE

### §1 Mötets öppnande

Mötesordförande Alma Swärdh öppnar mötet 18:10.

### §2 Val av sekreterare

Förslag: Jonas Andersen

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Välja Jonas Andersen till sekreterare.

### §3 Val av justerare

Förslag: Edwin Lager

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Välja Edwin Lager till justerare.

### §4 Godkännande av föredragningslistan

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Godkänna föredragningslistan enligt förslag.

**Att:** Justera föredragningslistan löpande.

## INFORMATIONSÄRENDEN

### §5 Återkoppling av diskussions - och beslutsärenden från föregående protokoll

Under diskussionspunkt §12, utredning av årsmötesformer på förbunds nivå diskuterades frågor från en utredning på förbunds nivå. Efter mötet lyfte Alma Swärdh våra synpunkter till förbundet. Uppmanar att höra av sig till förbundet om man har fler tankar eller funderingar kring ämnet.

Styrelsen tog beslut om beslutspunkt §13 om handlingar till DÅM och de ska finnas på hemsidan. Kallelsen har gått ut till samtliga lokalavdelningar.

### §6 Föregående protokoll

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Bordlägga protokollet från 14/1-2024 till nästa beslutande möte.



## §7 Verksamhet

### a) Genomförd

Vi har haft en tackfest för ideella 27/1 i Kristianstad Heliga Trefaldighet kyrka. Vi var 19 deltagare och det var väldigt uppskattat av de som deltog.

2 st från styrelsen deltog i unga med uppdrag med temat Live love and be the change. Där mycket av fokuset var att stå upp för demokratin och människors rättigheter.

### b) Planerad

Inspirationsträff inför DÅM 21/2 kl 19-20.30 digitalt. Riktat sig till deltagare som ska till Distriktsårsmötet. Där man kan få hjälp eller inspiration till hur man skriver en motion till årsmötet.

Vi ska ha ett Barnläger den 23-25/2 på Södra Hoka där temat är Tro, hopp och schlager.

## §8 Ekonomi

Alma Swärdh ger en rapport över ekonomin.

Revisorer jobbar på räkenskaps revisionen inför Distriktsårsmötet. Sammanställning från förra året är färdig och ser bra ut.

Vi hade ett resultat på ca 70 000 plus förra året.

## §9 Områdena

### a) Ledning/AU

AU har fortsatt med sitt arbete med att förbereda kommande möten och följt upp tidigare möten. De har även börjat planera datum för möten inför nästa mandatperiod.

### b) Kommunikation

Utskottet har fortsatt att lägga ut inlägg på sociala medier om vad som händer i organisationen. De har inte haft några möten sen senaste mötet. Rekryterings tävlingen som vi hade i slutet av förra året väntar de svar från Förbundet med statistik så att de kan skicka ut priser till de som vunnit och lägga ut resultat på sociala medier

### c) Identitet

Genomförde Tacka ideella festen som var väldigt uppskattad av de som deltog. Har inte haft några möten sen senaste mötet. Identitet har även jobbat med att ta fram en gåva för de som är ideella. Ska hålla i en inspirationsträff inför DÅM 21/2

### d) Arrangemang

De har haft mycket att göra med alla arrangemang som ska genomföras under våren. Planeringen för barnlägret har gått bra, det är 28 deltagare anmälda till lägret. Tid och plats för tonårslägret är bestämt och är den 24-26/5 på Södra Hoka. De letar efter en planeringsgrupp som kan planera lägret.

**Sammanträdesdatum:** 2024-02-11 kl. 18.10- 20.35

**Plats:** Digitalt

Sida: 4/5

## §10 Rapporter

### a) Externa samarbeten

Se §12

### b) Externa arrangemang, som vi har deltagit i

Digital träff där förbundet presenterade Strategi 2027. Det handlar om hur Strategi 2027 ser ut. Bland annat målen som arbetsgruppen tagit fram har nu blivit omarbetade till områden för att kunna ge ett bredare arbetssätt för förbundet och distrikten. En viktig punkt från mötet var att 2025 ska alla lokalavdelningar ha en styrelse och där blev det mycket diskussioner kring hur man ska jobba med det och hur man ska få lokalavdelningar att ha en styrelse.

### c) Externa arrangemang, som vi planerar att delta i

BUFF den 9-15/3 som är en filmfestival i Malmö som vi är inbjudna till att sitta i Svenska kyrkans jury. Victor Samuelsson kommer att åka som vår representant.

### d) Personal

På gång-affischen är ute till alla lokalavdelningar och hemsidan har blivit uppdaterad med senaste arrangemangen. Många lokalavdelningar har årsmöte just nu som Anton hjälper till med. Kristofer är på konsulent samling nästa torsdag den 15/2. Vårt samarbete Unga med uppdrag anordnar en tematiskt heldag i Lund 27/4. Personer från styrelsen planerar att delta under dagen. Mycket jobb inför Distriktsårsmötet men arbetet flyter på bra.

### e) Andra organ

Inget att rapportera.

### f) Information från förbundet

Strategi 2027 se §10b. Presidieutbildning 2-3/3 i Helsingborgs folkhögskola utanför Göteborg som anordnas av demokratigruppen på förbunds nivå. Arbetsutskottet har haft möte med Selina Lundin som är vår Förbundsstyrelse kontakt, där de lärde känna varandra och informerat vad som händer i stiftet och hur det går. Kallelsen till RÅM har kommit och mötet kommer vara digitalt den 8-10/8-24, sista anmälningdag är den 31/5 och motionstoppet den 31/5.

### g) Lokalavdelningar

Vi har blivit inbjudna till lokalavdelningsbesök hos Löddeköpinge lokalavdelning den 29/2 kl 19.30 och VäSKan lokalavdelning den 20/2.

Många lokalavdelningar vill ha besök från Anton eller DS inför deras årsmöten.

### h) Övrigt

Inget att rapportera.

## §11 Övrig information

Vera Fandrey har avgått som ledamot på grund av personliga orsaker.

Tekla Nordin har avgått som ledamot på grund av personliga orsaker.

## BESLUTSÄRENDE

### §12 Tysklandsresa

Se bilaga 2 för information. Distriktsstyrelsen tycker vi ska åka den 5/ 6 för att vi inte träffar gruppen i EKM så ofta och kan bidra till att stärka vår relation. Det är många skolor som tar studenten eller examen dessa datumen och kan krocka. Men även många skolor har inte så mycket aktivitet de sista veckorna för de som inte tar studenten/examen. Många slutar skolan runt den tiden så de som vill åka borde kunna ta ledigt utan större problem. SKUL har en resa och läger inplanerat i veckorna både innan och efter som gör att det blir väldigt mycket arrangemang runt den tiden, vilket kan leda till att inte lika många som kan delta. Tanken är att det är en liten grupp på ca 5-10 st som ska åka. Kan bli roligare för de som åker och chans till att lära känna gruppen om vi åker den 5/ 6.

Veronica är representant i EKM och med hennes kunskap inom EKM borde hon följa med och kan bidra med god kunskap till gruppen som ska åka. Distriktsstyrelsen tycker därför att vi ska ersätta Veronica Sand för förlorad arbetsinkomst och ser heller inga hinder med att göra det, vi ligger även bra till ekonomiskt för att kunna ersätta Veronica.

**DS** tar följande

#### **BESLUT**

**Att:** tacka **JA** till inbjudan att komma till Tyskland den 5-9/6.

**Att:** arvodera Veronica Sand för förlorad arbetsinkomst under Tysklandsresan.

## AVSLUTANDE

### §13 Nästa möte

15-17/3, Oxie Församlingsgård.

### §14 Övriga frågor

Alma frågar vilken bok i Bibeln vi vill lära oss mer om. Det är till en aktivitet under nästa möte.

### §15 Mötets avslutande

Mötesordförande Alma Swärdh avslutar mötet 20.35.

## BILAGOR

Bilaga 1 - Föredragningslistan

Bilaga 2 - Beredande dokument inför Distriktsstyrelsemöte 11/2: Tysklandsresa